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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem válaszolnak a magyar kormány miniszterei
a feltett kérdésekre?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Rendszeresen fordulok a magyar kormány minisztereihez írásbeli kérdésben, és sajnálattal veszem
tudomásul,  hogy  nagyon  sok  esetben  nem kapok  érdemi  választ  több  minisztériumtól  sem.  A
válaszadást vagy megkerülik, vagy a kérdések töredékére szolgálnak kézzelfogható tájékoztatással.
Éppen ezért  néhány kérdést összegyűjtöttem Önnek, amikre az illetékes minisztériumoktól nem
sikerült válaszokat kapnom:

A Mi az Ön véleménye arról, hogy a magyar kormány miniszterei nem hajlandóak válaszolni az
írásban feltett kérdésekre? című, K/3026. számú írásbeli kérdés.

A Mekkora energiaigénnyel kalkulál a Minisztérium maximális üzemmód mellett a jelenleg már
Magyarországon  működő  akkumulátorgyártó  cégek  esetében,  továbbá  azon  akkumulátorgyárak
esetében,  melyekkel  a  kormány tárgyalásokat  folytat  a jövőbeli  magyarországi beruházásokról?
című, K/3024. számú írásbeli kérdés.

A  Mekkora  vízigénnyel  kalkulál  a  Minisztérium  maximális  üzemmód  mellett  a  jelenleg  már
Magyarországon  működő  akkumulátorgyártó  cégek  esetében,  továbbá  azon  akkumulátorgyárak
esetében,  melyekkel  a  kormány tárgyalásokat  folytat  a  jövőbeli  magyarországi  beruházásokról?
című, K/3023. számú írásbeli kérdés.

A  A Magyarországon  épülő  akkumulátorgyárak,  különös  tekintettel  a  debreceni  gyárra  milyen
hűtési rendszert kíván használni? című, K/2970. számú írásbeli kérdés.

A   A  debreceni  akkumulátorgyár  milyen  szennyvíztisztítási  technikát  kíván  használni
(Biológia/ülepítéses vagy Biológia/membrán-szeparáció),  és abból  milyen minőségű tisztított  víz
lesz? című, K/2969. számú írásbeli kérdés.



A  Előírta  az  illetékes  hatóság  a  CATL debreceni  akkumulátorgyár  számára,  hogy  a  működés
megkezdésétől  milyen  adatokat,  méréseket  kell  rendszeresen  nyilvánosságra  hoznia  a  jövőben?
című, K/2966. számú írásbeli kérdés.

A Mekkora vízfelhasználásra kapott engedélyt a CATL debreceni akkumulátorgyára? című, K/2965.
számú írásbeli kérdés.

A Hogyan kívánják elvezetni a CATL debreceni akkumulátorgyárban termelődő ipari szennyvizet?
című, K/2964. számú írásbeli kérdés.

A  Hány nap betegszabadságot vettek igénybe munkavállalók 2022-ben a parlagfű által  okozott
allergiás megbetegedések miatt? című, K/2856. számú írásbeli kérdés.

A  Hányan  szenvedtek  parlagfű-allergiától  2022-ben  Magyarországon? című,  K/2855.  számú
írásbeli kérdés.

A Hányan fordultak az állami egészségügyhöz parlagfű-allergiával kapcsolatban a 2022-es évben?
című, K/2854. számú írásbeli kérdés.

A Hogy áll a Magyarország MI Stratégiájában kitűzött,  2030-ig megvalósítandó cél teljesülése,
miszerint az ügyintézés 60%-a elektronikusan, önkiszolgáló módon történik majd a jövőben? című,
K/2848. számú írásbeli kérdés.

A Hogy áll a Magyarország MI Stratégiájában kitűzött,  2030-ig megvalósítandó cél teljesülése,
miszerint  2,5  millió  állampolgár  részesül  a  jövőben  MI  támogatott  oktatásban?  című,  K/2847.
számú írásbeli kérdés.

A Hogy áll a Magyarország MI Stratégiájában kitűzött,  2030-ig megvalósítandó cél teljesülése,
miszerint  a  megújuló  energiatermelés  menetrendezése  70%-ban  okos  technológiával  fog
megvalósulni? című, K/2846. számú írásbeli kérdés.

A Hogy áll a Magyarország MI Stratégiájában kitűzött,  2030-ig megvalósítandó cél teljesülése,
miszerint Magyarország lesz az első számú európai központja az autonóm járművek fejlesztésének
és tesztelésének? című, K/2845. számú írásbeli kérdés.

A Hogy áll a Magyarország MI Stratégiájában kitűzött,  2030-ig megvalósítandó cél teljesülése,
miszerint az MI beépül az egészségügyi ellátórendszerbe, és az integrálódó digitális egészségügyi
rendszeren keresztül 3 millió állampolgár kap a jövőben MI-re épülő korszerű szolgáltatásokat?
című, K/2844. számú írásbeli kérdés.

A Hogy áll a Magyarország MI Stratégiájában kitűzött,  2030-ig megvalósítandó cél teljesülése,
miszerint  32%-kal  csökkentik  az  ammónia-kibocsátást  az  agráriumban  adat  alapú  rendszerek
használatának köszönhetően? című, K/2843. számú írásbeli kérdés.

A Hogy áll a Magyarország MI Stratégiájában kitűzött,  2030-ig megvalósítandó cél teljesülése,
miszerint 2 millió állampolgár aktívan részt fog venni a jövőben saját adatainak gondozásában,
felhasználásában adattárca segítségével? című, K/2842. számú írásbeli kérdés.
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A Hogy áll  a  Magyarország MI Stratégiájában kitűzött,  2030-ig megvalósítandó cél  teljesülése,
miszerint 26%-os átlagos termelékenységnövekedést fognak elérni a magyar vállalati szektorban
2020-hoz képest (egy foglalkoztatottra jutó bruttó hozzáadott érték emelése)? című, K/2841. számú
írásbeli kérdés.

A Hogy áll a Magyarország MI Stratégiájában kitűzött,  2030-ig megvalósítandó cél teljesülése,
miszerint  15%-os  MI  indukálta  GDP-növekményt  és  régiós  átlagot  meghaladó  MI  adaptációt
fognak elérni? című, K/2840. számú írásbeli kérdés.

A Hogy áll a Magyarország MI Stratégiájában kitűzött,  2030-ig megvalósítandó cél teljesülése,
miszerint 1 millió állampolgár fog a munkakör vagy munkahelyváltás következtében új, magasabb
hozzáadott  értékű  munkát  végezni  MI  támogatott  munkakörben? című,  K/2839.  számú  írásbeli
kérdés.

A A Minisztérium részéről mi az elvárás a lakossági megkeresések megválaszolására, illetve mely
jogszabály és hogyan rendelkezik a válaszadás határidejével kapcsolatosan? című, K/2838. számú
írásbeli kérdés.

A  Mekkora  vízigénnyel  kalkulál  a  Minisztérium  maximális  üzemmód  mellett  a  jelenleg  már
Magyarországon  működő  akkumulátorgyártó  cégek  esetében,  továbbá  azon  akkumulátorgyárak
esetében,  melyekkel  a  kormány tárgyalásokat  folytat  a  jövőbeli  magyarországi  beruházásokról?
című, K/2837. számú írásbeli kérdés.

A Mekkora energiaigénnyel kalkulál a Minisztérium maximális üzemmód mellett a jelenleg már
Magyarországon  működő  akkumulátorgyártó  cégek  esetében,  továbbá  azon  akkumulátorgyárak
esetében,  melyekkel  a  kormány tárgyalásokat  folytat  a  jövőbeli  magyarországi  beruházásokról?
című, K/2836. számú írásbeli kérdés.

A Mi indokolja a határidő utolsó pillanatban történő módosítását?  című, K/2683. számú írásbeli
kérdés.

A Önök terveznek-e ehhez hasonló lépést? című, K/2682. számú írásbeli kérdés.

A  Hogyan  állnak  az  egyeztetések  az  aligai  sétány  újraparcellázásáról,  beépítéséről  az
önkormányzat és a beruházó között? című, K/2445. számú írásbeli kérdés.

A Mennyi KATÁ-s adózót tartottak nyilván Erzsébet-  és Terézvárosban 2021. december 31-én?
című, K/2435. számú írásbeli kérdés.

A  Mennyi  KATÁ-s  adózót  tartanak nyilván Erzsébet-  és  Terézvárosban 2022.  december 31-én?
című, K/2434. számú írásbeli kérdés.

A Mennyi KATÁ-s adózót tartottak nyilván országosan 2021. december 31-én megyei bontásban?
című, K/2433. számú írásbeli kérdés.

A Mennyi KATÁ-s adózót tartanak nyilván országosan 2022. december 31-én megyei bontásban?
című, K/2432. számú írásbeli kérdés.
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A  Ön szerint  mélyíti  és  erősíti  Magyarország  jogállamisági  státuszát  a  következő  eset?  című,
K/2120. számú írásbeli kérdés.

A Hol marad a napelemes pályázatok állami támogatása? című, K/2106. számú írásbeli kérdés.

A  Hogyan  lehet  egy  olyan  engedélyt  két  nap  alatt  kiadni,  amivel  újabb  partmenti  területeket
zárhatnak el és még a helyi építési szabályokkal is ellentétes? című, K/2060. számú írásbeli kérdés.

A Kik vesznek részt abban a társadalmi egyeztetésben, amit a magyar kormány a finn-svéd NATO-
csatlakozásról folytat? című, K/2019. számú írásbeli kérdés.

A  Kíván  -  e  a  kormány közbelépni,  hogy az  aligai  sétány  ne  vesszen  el,  továbbá,  hogy az  új
parcellázás után is teljes szakaszában hozzáférhető legyen? című, K/1726. számú írásbeli kérdés.

A Mi indokolja a győri Ipari Park további 400 hektáros bővítését? című, K/1531. számú írásbeli
kérdés.

A A kormányzati megszorítások mennyiben érintik a Liget Budapest Projekt terveit? című, K/1218.
számú írásbeli kérdés.

A A kormányzati megszorítások mennyiben érintik az Állatorvosi Egyetem bővítését? című, K/1217.
számú írásbeli kérdés.

A Mikor és mekkora nyugdíjemeléssel kívánja a kormány kompenzálni a jelenlegi inflációt? című,
K/1170. számú írásbeli kérdés.

A  Adjon  tájékoztatást  kerületi  bontásban,  Budapesten  hány  nyugdíjas  kényszerül  megélni  a
minimálbér összegénél alacsonyabb nyugdíjból? című, K/1169. számú írásbeli kérdés.

A Adjon tájékoztatást kerületi bontásban, Budapesten hány nyugdíjas kényszerül megélni 60 000
Forintnál alacsonyabb nyugdíjból havonta? című, K/1168. számú írásbeli kérdés.

A Hányan fordultak az állami egészségügyhöz parlagfű- allergiával kapcsolatban a 2021-es évben?
című, K/947. számú írásbeli kérdés.

A  Hányan  szenvednek  parlagfű-allergiától  ma  Magyarországon?  című,  K/946.  számú  írásbeli
kérdés.

A  A Kormány  milyen  kollégiumi  férőhely  bővítést  tervez  az  elkövetkezendő  4-5  évben? című,
K/943. számú írásbeli kérdés.

A  Adjon  tájékoztatást  az  erzsébet-  és  terézvárosi  Covid-19  statisztikákról  című,  K/940.  számú
írásbeli kérdés.

A Miért nem támogatja a kormány az egyszerű plug-in napelemes rendszerek lakossági használatát
a takarékos energiafelhasználás érdekében? című, K/901. számú írásbeli kérdés.

A  Mi az akadálya annak, hogy a kormányzat megteremtse a jogszabályi  háttért  ahhoz,  hogy a
megújuló energiát Magyarországon ne csak a megtermelés helyszínén lehessen felhasználni, hanem
az ország más területein is? című, K/900. számú írásbeli kérdés.

4 



A  Mi  a  minisztérium  álláspontja  a  Déli  pályaudvar  alagútja  feletti  hegyoldal  ügyében?  című,
K/899. számú írásbeli kérdés.

A Milyen források állnak rendelkezésre 2022-ben a MÁV Zrt. részére a parlagfű elleni védekezésre,
továbbá  számításaik  alapján  mekkora  földterület  parlagfű-mentesítésére  elegendő  ez  a  forrás?
című, K/751. számú írásbeli kérdés.

 

Az elmondottakra tekintettel az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

Miért nem válaszolnak a magyar kormány miniszterei a feltett kérdésekre?

 

Megtisztelő válaszát köszönöm!

Budapest, 2023. április 27.

 

                         Dr. Oláh Lajos

Erzsébet- és Terézváros országgyűlési képviselője
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